
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde på afd. Skjoldborgvej 
Torsdag d. 27/4, 2023 kl. 17.00-19.00 
 

 

Møde indkaldt 

af: 
Lea Nydahl Lyberth 

Referent: Lars Andersen 

Ordstyrer: Lea 

Bemærk!  

Deltagere: Afbud: Reidun  

 

 

 Dagsordenspunkt 

o Hvad drejer sagen sig om 

D: drøftelse 
O: Orientering 
B: beslutning 

Tid til 
punktet 

Referat 

1. Nyt fra elevrådet 
 Elever deltager 

O 15 min Thea: 

Der er sat skema op på multibanen, så den er fordelt mellem klasserne. 

Det fungerer godt og skaber færre konflikter. 

Elevrådet overvejer om der skal laves en byttebiks, hvor eleverne fx kan 

bytte legetøj. De har spurgt i klasserne ift. stemningen for dette og de 

yngste er begejstrede mens de ældste ikke finder det så relevant. 

De opfordres til at gå videre med ideen. 

2.  Orientering 

- Fællesrådsmøde 

 

O 10 min Mødet omhandlede bl.a. den attraktive udskoling. 

Der var fx temaer fra de forskellige udskolinger, som blev præsenteret 

fra ledelse, lærere og elever. Det var nogle gode og spændende 

indsatser.  

Fra UBS blev der fremlagt hvordan overgangen fra basisskolerne og 

udskolingen laves på vores skole. 

Flere blev inspireret af ”kursusfag” fra Erritsø, hvor eleverne er sammen 

i kursusfagene på tværs af årgangene.  

Nr. Allé kalder deres valgfag AC (Advange Challenge). 

Der bliver vidensdelt og inspireret men også koordineret på tværs af 

udskolingerne, og udskolingslederne er samlet i et netværk facilitetet af 

forvaltningens konsulenter på tværs flere gange henover skoleåret. Der 

foregår et tæt samarbejde mellem udskolingsafdelingerne.  

 

3. Status på afskedigelser og 

Økonomigennemgang  

 50 min Line gennemgår processen og orienterer om stemningen på skolerne (se 

bilag).  



 

Næste skoleår og 

skolehverdagen 
- Timeplan til godkendelse 

- Overblik over ressourcer 

Udover afskedigelser vil der også skulle ske forflyttelser, hvilket 

selvfølgelig også påvirker stemningen på afdelingerne. Medarbejderne 

får mulighed for at byde ind på forflyttelser.  

Bestyrelsen ønsker, at det meldes ud på afdelingerne, hvilke afdelinger 

der skal stå for forflyttelser. 

Bestyrelsen er utilfreds med, at processen blev udskudt. 

Bestyrelsen stiller spørgsmål til det tilsyn, der har været ført med 

skolens økonomi. 

Hvordan sikrer vi os, at det ikke sker igen. 

Ledelsen fortæller, at det har givet anledning til, at forvaltningen ser 

proceduren igennem igen og man er også her optaget af at skabe 

sikkerhed for fremtidige situationer. Der arbejdes på nye procedurer for 

økonomitilsyn fremadrettet på tværs af Børn og Unge og Økonomi. 

 

Jens gennemgår budget 2023 (se bilag). 

Forventer en nogenlunde balance i økonomien i slutningen af 2024. 

 

Konsekvenserne af reduktionerne (se bilag) 

 

Gennemgang af ændringer til timeplanen. 

Skolebestyrelsen godkender, at uuv omveksles til ekstra idræt på 

mellemtrinnet. 

Afdelingsrådet på Skolesvinget gives mandat til at tage stilling til om 

ledelsens ønske til flere små ændringer i skolehverdagen kan 

godkendes. Afdelingsrådet indkaldes til ekstraordinært møde af Sussi 

snarest.  

 

4. STUK 
Kort orientering v. Lars vedr. Skjold og 
deres udtagelse til tilsyn 

O 10 min Der har været afholdt forældremøde for Skjoldborgsvejs forældre om 

tilsynet fra STUK. 

Det var et positivt og konstruktivt møde. 

 

Der er udsendt nogle retningslinjer fra skolen i forhold til elevernes 

deltagelse under ramadan. Retningslinjerne har været en hjælp for både 

forældre og personale. 

 

5. Principper D 30 min Samlet oversigt sendt med dagsorden samt 2 principper som drøftes  

 

Princip for Kommunikation (skole/hjem delprincip 2.2)  

Princip for Skole/hjemsamarbejdet (skole/hjem delprincip 1.2) 

 

Kommentarer til principper sendes til Thomas. 

 



 

 

 

Bestyrelsen drøfter, hvordan der følges op på principperne. 

Forslag om at lave et årshjul for principperne, hvor det er et fast punkt 

på bestyrelsesmøderne.  

 

Drøftelse af hvordan ledelsen følger op/handler på principperne. 

Forslag om at det lægges ind i et årshjul. Line sender Fjordbakkeskolens 

eksempel på årshjul.  

 

Ledelsens ønsker til principper, der ønskes revideret:  

Elevfordeling/klassedannelse 

Lejrskoler/skolerejser 

Digital dannelse  

Kommunikation mellem skole/hjem  

 

Afdelingsrådet på Skolesvinget ønsker, at skærmbrug i 

undervisning/pauser/Sfo tages med i princip. Forslag om at det tages 

med under Princip for digital dannelse. 

 

Ros til principudvalget. 

De er lavet i et godt layout og korte, konkrete og præcise principper. 

Når de to principper er rettet til fremsender Thomas dem til 

skolebestyrelsen og administrativ leder Morten Digmann lægger dem på 

hjemmesiden. 

 

Principudvalget mødes sidste mandag i måneden kl. 16.00 på Nørre 

Allé. 

 

6.  Evt.  10 min Telefonlisten opdateres og udsendes med referatet. 

 

Distriktsskolelederstillingen er slået op i dag. 

 

7. Næste møde   - Forslag til behandling af nye forslag/punkter 

- Forretningsorden for afdelingsrådene 

- Økonomisk gennemgang, bilag sendes ud med dagsordenen 

- Der afsættes en ekstra time til næste møde til økonomi gennemgang 

- Status på personalesituationen 

 

Næste mødes holdes d. 12.6 på Skolesvinget 

 


